



編號 AC/001/2014

Ref. No.:

日期 30/01/2014

Date:

香港交易及結算所有限公司是香港聯合交易所有限公司、香港期貨交易所有限公司及香港中央結算有限公司之認可控制人
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited is the recognised controller of The Stock Exchange of Hong Kong Limited, Hong Kong Futures Exchange Limited and Hong Kong Securities Clearing Company Limited

通告 CIRCULAR

事項 Subject: 專題講座：突破性技術與創新
Expert Session: Disruptive Technology and Innovation

查詢 Enquiry: 2211 6612

致敬啟者：
Dear Participants,

亞洲商品部將於 2014 年 2 月 26 日（星期三）在國際金融中心一期 12 樓舉辦第二期專題講座，歡迎不同行業專家和業界同仁參與及分享。是次講座將由 ICAP 亞太商品及商務發展主管 Marie Patton 女士作主題演講。

You are cordially invited to participate at the second of its Expert Session Series organised by our Asia Commodities Department to be held at the 12/F, One International Finance Centre on 26 February 2014 (Wednesday). This event provides a valuable opportunity to meet with commodity market experts and network with other commodity professionals. Ms. Marie Patton, Head of Product and Business Development Asia Pacific of ICAP will present at this Expert Session Series.

活動詳情如下 Details of the event are as follows:

日期 Date:	2014 年 2 月 26 日（星期三）	26 February 2014 (Wednesday)
地點 Venue:	中環港景街一號國際金融中心一期 12 樓	12/F, One International Finance Centre, 1 Harbour View Street, Central
語言 Language:	英語（不設即場翻譯）	English (No simultaneous translation service provided)
入場費 Admission fee:	HK\$500	
內容 Programme:	18:30 雞尾酒會 19:00 演講：突破性技術與創新 20:00 問答環節	Refreshments Presentation: LME Option Techniques & Strategies Q & A Session / Networking

請按此處報名。香港交易所可提供參加課程的證明。如需更多資料，請致電 2211 6612 查詢。我們期待您的蒞臨。

Please [click here](#) to register. For participants who wish to claim CPT hours, evidence can be provided upon request. For further details of the event, please feel free to contact us at 2211 6612. We look forward to seeing you on 26 February 2014.

環球市場科
亞洲商品部主管
白碧梅 謹啟
Rebecca Brosnan
Head
Asia Commodities Department
Global Markets Division

香港交易及結算所有限公司
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited

香港中環港景街一號國際金融中心一期 12 樓
12/F, One International Finance Centre, 1 Harbour View Street, Central, Hong Kong

電話 Tel: +852 2522 1122 傳真 Fax: +852 2295 3106 網址 Website: www.hkex.com.hk 電郵 E-mail: info@hkex.com.hk